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Eindhoven heeft zlch vsor de
tweede keer stukgebeten op
een plan voor uitbreiding van de
woonwagenlocatie aan de
Orpheuslaan. In de zoektocl'tt
naar extra standplaatsen zijn de
pijlen nu gericht op het beladen
Orgelplein.
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Net als tien jaar geleden komt de
gemeente nu ook weer tot de con-
clusie dat er geen draagvlak is voor
uitbreiding van het wooirwagen-
leamp aan de Orpheuslaan.

Eindtioven daeht circa tien stand-
plaàtsen te kunnen toevoegen aan
het kleine woonwagenkampje" En
we<lerom liet het -qtadsbestuur het
oog valien op de paardenwei die
woonwagenbewoners hebben op
grond van de gemeente.

Voor de huidige woonwagenbe-
woners, Vereniging Omwonenden
Kasteel Eckart (Voke) en Trefpunt
Groen Eindhoven (TGE), is dat nog
steeds onacceptabel. Ze vinden de
uitbreiding van het kamp een on-
tcelaatbare aantasting van het
Dommeldal. Bovendien keurde de
provincie dit keer ook een groen-
compensatieplan af

Tegenargumenten
Een uitbreiding van woonwagen-
kamp Orpheuslaan naar het westen
stuitte op belemmeringen omdat
dat ten koste gaat van parkeerplaat-
sen van én de weg naar sportpark
de Hondsheuvels. ,,We hebben de
gemeente gewezen op de tegenar-

gurnenten die rve vorige keer ook
hebben gebruikt", zegt Voke-
secretaris Bert Coenen. ,,We zijn te-
vreden dat dat succes heeft gehad."

De buurtvereniging hoopt dat de
"gemeente alsnog de belofte nakomt
dat de paardenwei weer wordt in-
gericht als natuurgebied.

De uitkomst is een tegenvaller
voor de gemeehte Eindhoven die
op basis van een behoefteonder-
zoek gedwongen is om het aantai
woonwagenstandplaatsen uit te
breiden van 163 naar ztr. Tot dusver
is daar n«:g niet veel van terechtge-
komen. De orpheuslaan behoorde
tot een van drie koploperlocaties.

Eeladenrp[ek
Het Orgelplein is de volgende loca-
tie waar de gerneente snel aan de
slag wil. Aan trewoners is vorige
week gemeld dat opdracht is gege-
ven voor onderzoek naar de moge-
lijkheden voor extra standplaatsen
op het binnenplein van de relatief
nieuwe woonwagenlocatie.

In een briefaan de gemeenteraad
schrijft PvdA-wethouder Mieke
Verhees dat draagvlak al is verze-
kerd bij 'een deel'van de bewoners.
In de brief aan bewoners van het
orgelplein schrijft de gemeente dat
het meerdere jaren kan duren tot er
extra standplaatsen zijn gemaakt.

Het Orgelplein is voor het stads-
bestuur een beladen plek" Het
woonwagenkamp werd opgericht
vanwege de ophefÍing van andere
locaties. Maar de verhuizing van
woonwagens liep uit op een Íinan-
cieel bloedbad en leidde in zor3 tot
het vertrek van toenmalig PvdA-
wethouder Mary Fiers.
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